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Zápisnica 

1. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

23. januára 2024 

Rokovacia miestnosť rektora TU 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

2.1 Návrh Dodatku č. 1 k smernici rektora TU č. 3/2022 Indikatívne ukazovatele 

zabezpečovania kvality na Trnavskej univerzite v Trnave 

3. Vzdelávanie a starostlivosť o študentov 

Aktuálne záležitosti 

4. Veda, výskum a umelecká činnosť 

Aktuálne záležitosti 

4.1  Prerokovanie a schválenie návrhu Ročného plánu úloh na rok 2024 

4.2 Prerokovanie a schválenie návrhu harmonogramu prípravy Výročnej správy o 

činnosti TU za rok 2023 

5. Rozvoj 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Vnútorný systém kvality  

Aktuálne záležitosti  

8. Ekonomické záležitosti univerzity 

Aktuálne záležitosti 

9. Rozličné 

 

 

Bod 1 
 

 

1. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR 

TU“) otvoril a viedol prof. ThLic. Miloš Lichner SJ, D.Th., poverený výkonom funkcie 

rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „poverený rektor univerzity“). Privítal 

prítomných členov KR TU. V rámci oboznámenia s programom rokovania uviedol, že mu bol 

zo strany doc. Kováčika z PdF TU doručený otvorený list s návrhom na vznik fondu 

publikačnej podpory a petícia PdF TU za zmeny v stravovaní, pričom navrhol prerokovanie 

týchto záležitostí doplniť do programu rokovania v rámci aktuálnych informácií rektora 

univerzity. Následne požiadal členov KR TU o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s 

návrhom programu tak, ako bol predložený na rokovaní.  
 

 

Bod  

 

2.1 

Poverený rektor univerzity informoval, že bol všetkým členom KR TU predložený 

návrh Dodatku č. 1 k smernici rektora TU č. 3/2022 - Indikatívne ukazovatele zabezpečovania 

kvality na Trnavskej univerzite v Trnave. O zdôvodnenie predloženého návrhu požiadal dr. 

Krupovú, riaditeľku oddelenia pre analýzy a stratégie v oblasti zabezpečovania kvality, ktorá 

návrh spracovala.  
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Dr. Krupová zhrnula, že predložený návrh je výsledkom prípravy aktualizácie 

kľúčových indikatívnych ukazovateľov kvality (KIUK), na základe merateľných 

ukazovateľov pre výkonnostné zmluvy, ktoré požaduje resp. dohodlo  ministerstvo školstva, 

a tiež interných ukazovateľov kvality používaných v rámci implementovaného vnútorného 

systému. Predložený aktualizovaný súbor KUIK bol prerokovaný na úrovni dekanskej 

komisie, následne bol schválený členmi Grémia rektora TU. K predloženému návrhu neboli 

doručené žiadne písomné pripomienky. Keďže ani na rokovaní neboli žiadne pripomienky 

predložené, poverený rektor dal hlasovať o návrhu uznesenia:  

 

UZNESENIE KR TU 1/1-23012024 

KRTU schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k smernici rektora TU č. 3/2022 Indikatívne 

ukazovatele zabezpečovania kvality na Trnavskej univerzite v Trnave v predloženom 

znení.  

Z: prof. Lichner 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.   

 

Poverený rektor univerzity následne informoval o doručení petície za zmenu 

v stravovaní zo strany niektorých zamestnancov a študentov PdF TU.  Uviedol, že uvedený 

podnet posunul hlavnej kontrolórke TU, Ing. Tibenskej. Hlavná kontrolórka TU uviedla, že 

podnet bol doručený iba elektronicky. Doposiaľ neboli doručené petičné hárky, teda 

absentujú formálne náležitosti sťažnosti, a teda v zmysle príslušnej legislatívy podnet nespĺňa 

náležitosti petície ani sťažnosti. Keďže v tejto súvislosti postup riešenia uvedenej záležitosti 

je iba v kompetencii vedenia univerzity, navrhla možnosť zvážiť anketu na zistenie rozsahu 

nespokojnosti zamestnancov a študentov PdF TU. Poverený rektor univerzity následne 

v zmysle záverov diskusie, ktorá prebehla uviedol, že odporučí uvedený podnet postúpiť 

Komisii pre podnety TU, ktorej pôsobnosť zahŕňa riešenie podnetu takéhoto charakteru.    

 

Ďalej poverený rektor opätovne oboznámil prítomných s doručením otvoreného listu 

doc. Kováčika a niekoľkých pedagógov z FZaSP TU, ktorého obsahom bol návrh na vznik 

fondu publikačnej podpory na univerzitnej úrovni, z ktorého by boli hradené publikačné 

poplatky za tzv. „open access“ publikovanie v renomovaných  časopisoch. Ako uviedol, 

s obsahom listu boli všetci oboznámení v rámci zaslanej požiadavky na predloženie 

stanovísk, v nadväznosti ktorých boli zosumarizované potrebné podklady.  

Následne odovzdal slovo kvestorke univerzity, ktorá informovala, že o uvedenej 

požiadavke rokovali s tajomníčkami a oboznámila členov KR TU so stanoviskami 

jednotlivých fakúlt. Kvestorka univerzity vyjadrila názor, že zriadenie fondu nie je zárukou 

zvýšenia publikačnej činnosti. Tvoriví zamestnanci majú možnosť získavania financií 

z fakultných systémov. Ak by mal byť zriadený takýto fond, je potrebné určiť zdroj a systém 

jeho financovania, ako aj podmienky čerpania.  

V rámci otvorenej diskusie poverený rektor univerzity a poverený prorektor, prof. 

Rábik požiadali o vyjadrenie fakúlt, keďže je potrebné určiť či vec bude podporená na 

univerzitnej úrovni, alebo ponechaná  v kompetencii fakúlt. Na základe záverov diskusie, 

ktoré odzneli, dal poverený rektor univerzity hlasovať o návrhu uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 2/1-23012024 

KR TU berie na vedomie otvorený list doc. Kováčika a spol. a upozorňuje, že na 

fakultách existujú funkčné mechanizmy podpory publikačnej činnosti, ktoré túto 

záležitosť efektívne riešia.  
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Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.   

 

KR TU vzalo na vedomie ďalšie informácie povereného rektora univerzity: 

˗ Dňa 15. 1. 2024 bola na základe vykonanej administratívnej kontroly doručená výzva 

Ministerstva školstva, výskumu, vývoja a mládeže SR (ďalej len „Ministerstvo školstva“) 

na doplnenie Žiadosti o poskytnutie prostriedkov mechanizmu (Konzorcium trnavských 

univerzít), ktorá bola podaná v rámci Výzvy č. 5 Podpora pri strategickom rozvoji 

infraštruktúry vysokých škôl. V dokumentoch k žiadosti boli zistené chýbajúce informácie 

a náležitosti, ktoré žiadalo Ministerstvo školstva doplniť do 10 pracovných dní od 

doručenia výzvy na doplnenie.  

˗ Dňa 9. 1. 2024 bola doručená požiadavka SRK o predloženie nominácií do poradných 

orgánov projektov, ktoré bude zriaďovať na realizáciu Programového vyhlásenia vlády 

SR. Z predložených nominácií bol za TU vybraný prof. Rábik do pozície zástupcu 

vybraného nominanta SRK v prípade jeho absencie v oblasti podpory špičkových vedcov.  

˗ Dňa 24. 1. 2024 sa bude na TU konať Deň otvorených dverí.  

˗ Dňa 16. 2. 2024 sa uskutoční pracovná návšteva štátneho tajomníka Ministerstva školstva 

Róberta Zsemberu, riaditeľa kancelárie štátneho tajomníka Michala Hajtola, generálneho 

riaditeľa Sekcie vysokých škôl Marcela Vysockého a generálneho riaditeľa Sekcie rozvoja 

a stratégií vysokých škôl Michala Káčeríka, pričom na základe vyjadrenia sa bude 

stretnutie konať aj za účasti dekanov jednotlivých fakúlt.  

˗ Dňa 18. 1. 2024 bola doručená ponuka z ministerstva školstva individuálne prekonzultovať 

spôsoby plnenia merateľných ukazovateľov. V tejto súvislosti bolo na úrovni vedenia 

univerzity dohodnuté rokovanie, ktoré sa uskutoční dňa 15. 2. 2024. Predmetom rokovania 

budú okrem konzultácie k vykazovaniu a monitorovaniu merateľných ukazovateľov 

výkonnostných zmlúv za nasledujúce kalendárne roky aj úvodné informácie k ďalšiemu 

kolu periodického hodnotenia výskumnej, vývojovej, umeleckej a ďalšej tvorivej činnosti, 

VER.   

 

 

Bod 3 

 

V ďalšom bode rokovania boli členovia KR TU informovaní o aktuálnych 

záležitostiach z oblasti vzdelávania a starostlivosti o študentov, ako aj zabezpečovania 

kvality. Poverená prorektorka, dr. Nevolná oboznámila prítomných o záveroch stretnutia 

vedúcej oddelenia vzdelávania a starostlivosti o študentov s vedúcimi študijných oddeleniach 

ohľadom zosúladenia údajov potrebných pre spracovanie výročnej správy o činnosti za rok 

2023.  

Následne požiadala dekanov fakúlt o predloženie návrhov a nominácií na Cenu M. 

Palkoviča v zmysle platného vnútorného predpisu, a to najneskôr do 16. 2. 2024. Zároveň 

požiadala o nominácie na členov do komisie na posudzovanie predložených návrhov.   

Ďalej informovala, že po skončení zasadnutia KR TU sa uskutoční predsedníctvo 

RVHK.  

Súčasťou informácií prorektorky pre vzdelávanie bola aj informácia o tom, že termín 

na predloženie periodických hodnotiacich správ fakúlt je do 31. marca 2024. Dr. Krupová 

doplnila, že pre spracovanie periodických hodnotiacich správ fakúlt sú v centrálnom úložisku 

vnútorného systému zverejnené aktualizovanú formuláre. Formuláre boli aktualizované najmä 

z dôvodu novelizácie kľúčových indikatívnych ukazovateľov kvality. A. Krupová zároveň 

informovala, že 30. a 31. januára 2024 vždy o 10.00 h sa budú v rokovacej miestnosti rektora 

univerzity konať konzultácie k vypĺňaniu periodických hodnotiacich správ.   
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Bod 4 

 

4.1   

Poverený prorektor pre vedu, výskum a umeleckú činnosti prof. Rábik v rámci 

ďalšieho bodu rokovania zdôvodnil predložený návrh Ročného plánu úloh na rok 2024. 

Uviedol, že návrh je spracovaný na základe výsledkov rokovania GR TU. Poukázal na menšie 

množstvo stanovených úloh v porovnaní s predošlými plánmi, pričom vysvetlil, že pri 

spracovávaní bola prijatá stratégia stanoviť len základné úlohy, vzhľadom na poverené 

vedenie univerzity, a nevytvárať tak záväzky budúcemu vedeniu.  

Informoval, že k uvedenému návrhu mu bola doručená pripomienka dekanky PdF TU, 

ktorá navrhla do časti A Správa, riadenie a rozvoj doplniť úlohu: „V závislosti od dostupnosti 

zdrojov získať do majetku univerzity budovu za účelom zmeny sídla Pedagogickej 

fakulty“. Svoj návrh zdôvodnila aktivitou uplatnenou v projekte integrácie univerzít. V 

prípade, že by univerzita uvedený projekt nezískala, navrhla úlohu ponechať v RPÚ vo 

všeobecnom znení s tým, že by sa plnenie úlohy realizovalo v závislosti na zdrojoch. 

S uvedeným návrhom KR TU  konsenzuálne súhlasilo, úloha bude zapracovaná do finálnej 

verzie RPÚ 2024.   

Ďalším návrhom k predloženému materiálu, o ktorom poverený prorektor informoval, 

bol návrh Ing. Koricinu, riaditeľa CIS TU. Ing. Koricina navrhol doplniť do časti G. 

Informačné zdroje a technológie úlohu „Implementovať do systému MAIS modul EZP“. 

Uvedenú úlohu navrhol vzhľadom na končiacu podporu súčasného systému EZP zo strany 

SVOP, s. r.o. a v súlade so snahou zosúladiť využívanie systému MAIS s jeho 

implementáciou na UCM prebehne implementácia a testovanie nového modulu EZP 

v systéme MAIS, ktorý je už využívaný na viacerých univerzitách. Pred samotnou 

implementáciou bude potrebné zosúladiť a zjednotiť interné predpisy v oblasti záverečných 

prác, aby boli jednotne zabezpečené procesy so všetkými typmi záverečných prác. Splnením 

uvedenej úlohy by mohlo prísť k zjednoteniu dôležitých procesov, čo by malo význam pre 

budúcu integráciu a znižovalo by implementačné náklady. Poverený prorektor požiadal 

o vyjadrenie povereného prorektora prof. Majdana, keďže ide o jeho oblasť pôsobnosti. 

Poverený prorektor Majdan s doplnením uvedenej úlohy súhlasil a súhlas konsenzuálne 

vyjadrili aj ostatní členovia KR TU.  

Keďže už ďalšie pripomienky k predloženému návrhu prijaté neboli, poverený rektor 

univerzity ukončil diskusiu a dal hlasovať o návrhu ako celku po doplnení pozmeňujúcich 

návrhov. KR TU prijalo uznesenie:   

 

UZNESENIE KR TU 3/1-23012024 

KR TU schvaľuje návrh Ročného plánu úloh na rok 2024 v znení prijatých 

pozmeňujúcich návrhov.  

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.   

 

 

4.2  

Poverený prorektor ďalej zdôvodnil predložený návrh harmonogramu prípravy 

Výročnej správy o činnosti TU za rok 2023. Uviedol, že ide o materiál pripravený na základe 

štandardného procesu prípravy výročnej správy. Doposiaľ však nebolo zverejnené 

usmernenie ministerstva školstva zahŕňajúce pokyny potrebné pre vypracovanie výročnej 

správy o činnosti a termíny, ktoré je potrebné v tejto súvislosti dodržať. Po doručení 
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usmernenia budú operatívne zaslané aktuálne pokyny k vypracovaniu správy. KR TU 

následne prijalo uznesenie:  

 

UZNESENIE KR TU 4/1-23012024 

KR TU schvaľuje návrh harmonogramu prípravy Výročnej správy o činnosti TU za rok 

2023 v predloženom znení.  

Z: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 11 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Poverený rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.   

 

V rámci ďalších aktuálnych záležitostí z oblasti vedy, výskumu a umeleckej činnosti 

dal poverený prorektor do pozornosti termín na podávanie záverečných správ a ročných 

finančných správ KEGA, a to do konca mesiaca január 2024. Do konca mesiaca január je 

zároveň potrebné predložiť záverečné správy k projektom APVV, pričom monitorovacie 

správy k projektom APVV je potrebné predkladať do konca marca 2024.   

 

 

Bod 5 

 

Aktuálne záležitosti z oblasti rozvoja a informačných technológií priblížil poverený 

prorektor, prof. Majdan. Konštatoval, že sa naďalej pokračuje v rozbehnutých činnostiach 

a o zásadných informáciách bude priebežne informovať na ďalších rokovaniach KR TU.  

 

 

Bod 6 

 

Poverená prorektorka pre vonkajšie vzťahy a spoluprácu, doc. Masaryková, 

oboznámila prítomných s informáciami z oblasti vonkajších vzťahov. Prezentovala 

spracovaný prehľad vybraných zahraničných projektových aktivít TU v porovnaní s UCM. 

Oboznámila s čerpaním prostriedkov v rozmedzí rokov 2021 – 2023 na mobility v rámci EÚ 

aj mimo nej, priblížila výsledky v oblasti kooperačných partnerstiev. Ďalej informovala 

o príprave projektu Kreativ EU v rámci iniciatívy Európske univerzity. V tejto súvislosti sa 

zúčastnila na stretnutí v Poľsku, kde bola uzavretá dohoda o spolupráci. Do pozornosti dala 

možnosti zapojenia do Horizon Europe. Následne oboznámila s termínmi podávania prihlášok 

do jednotlivých programov a projektov.  

V závere informovala o plánovanom stretnutí s prodekanmi a fakultnými 

koordinátormi dňa 30. 1. 2024. 

 

 

Bod 7 

 

O aktuálnych záležitostiach z oblasti zabezpečovania kvality a agendy kancelárie 

rektora TU informovala prítomných dr. Krupová. Oboznámila prítomných s výsledkami 

realizovanej absolventskej ankety, pričom návratnosť predstavovala 13%. Ďalej dala do 

pozornosti informáciu o vzniku novej platformy, pod ktorú bude spadať okrem iných zdrojov 

aj U_Multirank. Zber údajov v rámci U_Multiranku bude obnovený v lete 2024.  

Dňa 21. 2. 2024 sa v priestoroch auly Pazmaneum uskutoční univerzitná prednáška dr. 

Martina Venharta, člena Správnej rady TU a podpredsedu Slovenskej akadémie vied  na tému 
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udeľovania a nositeľoch Nobelových cien, bližšiu informáciu bude pripravovať oddelenie 

marketingu a PR.   
 

  

Bod 8 

 

Kvestorka univerzity v rámci aktuálnych záležitostí z ekonomickej oblasti univerzity 

informovala o podpísaní Zmluvy o poskytnutí dotácie na rok 2024. V tejto súvislosti 

prítomných podrobne informovala o zmenách vo financovaní v nadväznosti na výšku dotácie 

a dopadoch zmien na fungovanie TU. Zároveň informovala o procese prípravy prerozdelenia 

dotácie na úrovni univerzity.  

 

 

Bod 9 

 

V rámci posledného bodu rokovania predseda AS TU, doc. Varga informoval o 

plánovanom zasadnutí AS TU, ktorého predmetom bude okrem štandardných záležitostí 

potvrdenie voľby člena Správnej rady TU a informácie o zabezpečovaní bezpečnosti na TU.  

V súvislosti s riešením bezpečnosti na TU poverený rektor informoval, že v 

nadväznosti na tragickú udalosť, ktorá sa odohrala na Filozofickej fakulte Univerzity 

Karlovej v Prahe, považuje za potrebné riešiť túto otázku. V tejto súvislosti dňa 19. 1. 2024 

vystúpil spolu  s doc. Putekovou, prodekankou FZaSP TU v televízii TA3, kde diskutovali na 

tému bezpečnosti na univerzitách. Následne zvolal pracovné stretnutie za účasti príslušných 

zamestnancov, z ktorého záverov vzišla v prvom rade nutnosť aktualizácie vnútorných 

predpisov týkajúcich sa tejto problematiky, a takisto potreba zmeny zabezpečenia priestorov 

univerzity. Ďalej informoval, že v spolupráci s doc. Putekovou, sa pripravuje seminár 

Bezpečnosť a ochrana mäkkých cieľov, ktorý sa bude konať 19. 2. 2024 v prednáškovej 

miestnosti v Študentskom domove Petra Pázmaňa. Bližšie informácie budú zaslané členom 

KR TU po ich skompletizovaní.  

 

 

Na záver poverený rektor univerzity poďakoval prítomným za účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

Schválil: prof. ThLic. Miloš Lichner, D.Th., 

        poverený výkonom funkcie rektora 

Trnavskej univerzity v Trnave 

 

 

Zapísala: Ing. Lívia Jánošková 

 

Trnava, 23. 1. 2024 


